
JEGYZŐKÖNYV
a Budaörsi Részönkormányzat –Kamaraerdő

2016, január 11-én 18 órakor megtartott
üléséről

Helyszín: 2040 Budaörs, Hacienda étterem.
Jelen vannak: D. Kisfalvi Péter elnök, Kis Gyula, Nagy Géza, Paróczi Tamás, Bódis
Tamás  a  részönkormányzat  tagjai,  Kovácsné  Lupás  Adrienn  a  Közösségi  Ház
vezetője,  Kovács  Ferenc  a  Kamaraerdei  Közösségi  Ház  munkatársa.
Jegyzőkönyvvezető: Ládonyi János

-  Dr. Kisfalvi  Péter megnyitotta  a  Kamaraerdei  Részönkormányzat  ülését  és
javaslatot tett a napirendre az alábbiak szerint:

1. A Kamaraerdei Részönkormányzat 2016. évi programja.

A Kamaraerdei Részönkormányzat az alábbiak szerint fogadta el a napirendjét:

1/2016.(I.11.) Budaörsi Részönkormányzat - Kamaraerdő sz. határozat az ülés
napirendjéről.
A Kamaraerdei Részönkormányzat 5 igen szavazattal fogadta el a napirendet. 

1. A Kamaraerdei Részönkormányzat 2016. évi programja.

Napirend előtti hozzászólások:

Bódis Tamás elmondta, hogy a Beregszászi és a Szarka utcában a hó takarítás nem
volt  megfelelő,  a  síkosság  mentesítés  sem  volt  megoldva.  Ennek  utána  kellene
nézni, mert eddig nem volt ilyen gond.
Paróczi Tamás elmondta, hogy egyes információk szerint nem fizetnek a BTG-nek
készenléti  díjat,  és csak akkor mozdulnak, ha megrendeli  az önkormányzat,  és a
síkosság mentesítéséért sem fizetnek.
Nagy Géza elmondta,  hogy a  hókotrás  szempontjából  a  Vöröskő  utca  rendesen
takarítva volt.  
Kérdésre  válaszolva  Ládonyi  János elmondta,  hogy  a  járdák  takarítása  a
tulajdonosok feladata, az úttesté pedig a BTG feladata. 
Kis  Gyula szerint  a  Beregszászi  úton  kihelyezett  virágosládák  a  takarítást,  a
hókotrást is akadályozzák, ezen változtatni kell. 
Bódis Tamás elmondta, hogy a Beregszászi  úton az óvoda és a Szalonka utcai
szakaszon a kanyarban elhelyezett virágládák élet és balesetveszélyesek, kéri ezek
kihelyezésének  ismételt  megvizsgálását.  A  Kamaraerdei  úton  a  csapadékvíz
elvezetésére  szolgáló  csatorna  elhelyezésekor  voltak  problémák,  mostanra  ezt
helyreállították, de félő, hogy ismét kialakul hasonló, úthibát okozó helyzet. 
Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy az adott útszakaszon csőtörés volt, ez okozta a
problémát, és ezt a vízművek állította helyre, most a vízvezeték cseréjére nem került
sor. 



A Beregszászi  útra  kihelyezett  forgalomcsillapítására  szolgáló  virágládák  további
sorsáról  egy bejárást  követően  kell  dönteni,  azt  a  tájékoztatást  kapta  a  Műszaki
Ügyosztály  vezetőjétől,  hogy  ha  a  lakossági  vélemények  birtokában  döntési
javaslatot tesz a részönkormányzat, akkor azt végrehajtják.
Paróczi  Tamás elmondta,  hogy  a  K.RÖK  szervezésében  legyen  egy  egyszeri
alkalommal szervezett Kamaraerdei Lokálpatrióták találkozója, batyus bál jelleggel,
itt mindenki elmondhatja észrevételét, javaslatát a városrésszel kapcsolatban. 
Dr. Kisfalvi Péter szerint az ötlet jó, érdemes ezen elgondolkodni, javasolta, hogy a
későbbiekben térjenek vissza rá. Ősszel volt – november 30-án - egy általa tartott
lakossági fórum, ezen is sokan vettek részt, sok észrevétel javaslat hangzott el. 

A napirend tárgyalása:

1. A Kamaraerdei Részönkormányzat 2016. évi programja.

Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy ez egy előzetes program megbeszélés, mert ha a
képviselő-testület elfogadta a munkatervét, akkor lesz lehetőség a részönkormányzat
2016. évi munkatervének véglegesítésére. 
Az alábbi programok megszervezésére tesz javaslatot:

1. A Föld Napja, 2016, április 23-án, szombaton.
2. Kamaraerdő Napja, 2016, május 28, a nemzetközi Gyermeknap kamaraerdei

rendezvényével együtt. 
3. Kamaraerdei Sportnap szeptember 10-én.
4. Képviselői Fogadónap lesz 2016, november 26-án, hétfőn. 
5. Kamaraerdei Mikulásnap 2016, december 4-én vasárnap.

A vitában elhangzott hozzászólások:

- Lupásné Kovács Adrien elmondta, hogy az Önkormányzat által szervezett
Föld Napja rendezvény 2016, április 22-én lesz a Csiki pihenőkertben. 

- Paróczi Tamás elgondolkodónak tartja, hogy a Föld Napját megszervezzék e,
mert nem sokan vesznek rész rajta. Inkább szervezze meg e Kamaraerdőért
Egyesület, és így tisztaság nem lesz. Volt mikor 50 ember vette ki részét a
takarításból.

- Dr.  Kisfalvi  Péter elmondta,  hogy  ha  csak  10-15  ember  vesz  részt  a
programion, akkor is megéri megrendezni. Akkor is érdemes megrendezni, ha
csak kisebb területen tudnak rendben tartani. Meg kell hirdetni, szervezni kell
rá és akkor várhatóan többen lesznek. 



2/2016.(I.11.)  Budaörsi  Részönkormányzat  -  Kamaraerdő sz.  határozat  a
Kamaraerdei Részönkormányzat 2016. évi programjáról.
A Kamaraerdei Részönkormányzat 5 igen szavazattal fogadta el a határozatot. 

A Kamaraerdei Részönkormányzat 2016. évi előzetes programja:

1. A Föld Napja, 2016, április 23-án, szombaton.
2. Kamaraerdő Napja, 2016, május 28, a nemzetközi Gyermeknap kamaraerdei

rendezvényével együtt. 
3. Kamaraerdei Sportnap szeptember 10-én.
4. Képviselői Fogadónap lesz 2016, november 26-án, hétfőn. 
5. Kamaraerdei Mikulásnap 2016, december 4-én vasárnap.

3/2016.(I.11.)  Budaörsi  Részönkormányzat  -  Kamaraerdő sz.  határozat  a
Kamaraerdei Részönkormányzat 2016. évi programjának költségigényléséről.

A Kamaraerdei Részönkormányzat 5 igen szavazattal fogadta el a határozatot. 

A Kamaraerdei Részönkormányzat felkéri Budaörs Város Képviselő-testületét, hogy
a  Kamaraerdei  Részönkormányzat  2016.  évi  programjához  –  a  2015.  évben
biztosított  forrásnak  megfelelő  –  a  város  2016.  évi  költségvetésében  a  forrást
biztosítsa. 

Több hozzászólás nem lévén az ülést 19. óra 00. perckor dr. Kisfalvi Péter elnök
bezárta.

               Dr. Kisfalvi Péter                                          Bódis Tamás                        
                         elnök                                                    jegyzőkönyv
                                                                                        hitelesítő


